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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Mediálnej komisie, ktorá sa konala 

dňa 23. apríla 2025 

so začiatkom 17:30 hod. a ukončením 19:00 hod. 

v zasadačke miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Dúbravka (B 224), 
Žatevná 2, I. poschodie. 

Prítomní: Juraj Štekláč (predseda komisie), Maroš Repík, Miky Sliacky, Pavol Jančovič (online), Anka 
Hnátová (online), Petra Ázacis (online) 
Neprítomní:  
Ospravedlnení:  
Neospravedlnení: 

Program zasadnutia 
1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Dúbravské noviny – pripravované číslo, náhľad DN 
3. Siete mestskej časti – sledovanosť, dosah 
4. Vizuálna podoba a štruktúra online novín - informácia 
5. Dotácie mediálnej komisie  
6. Rôzne 
7. Ukončenie zasadnutia komisie 

K bodu č. 1 
Predseda komisie privítal členov a otvoril rokovanie. Program zasadnutia bol preukázateľne schválený. 

Hlasovanie:  
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 2 
Členovia komisie debatovali o čísle Dúbravských novín. Novinár Miky Sliacky vyzdvihol užitočnosť nosnej 
témy novín. „Môže sa v téme pokračovať aj v budúcnosti, rozmáha sa internetová kriminalita. Sympatická 
mi je aj téma na histórii.“ 
Navrhol tiež graficky – zalomením odsekov upraviť jednák na titulnej strane. Túto pripomienku zopakoval 
aj Maroš Repík a osvojila si ju aj šéfredaktorka novín. Poslanec Maroš Repík sa pýtal na absenciu záverečnej 
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športovej strany v novinách, šéfredaktorka vysvetlila, že musela ustúpiť informáciám a rozhovoru, ktorý 
súvisí so športom – behom AZ Pneu Vertical. 

Hlasovanie:  
Mediálna komisia berie aprílové číslo r. 2025 Dúbravských novín na vedomie s pripomienkami. 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 3 
Tajomníčka komisie pripravila prehľad sledovanosti príspevkov na sieťach. Najväčší dosah mali príspevky 
ohľadom výstavby a parkovania.  

Hlasovanie:  
Mediálna komisia berie sledovanosť sociálnych sietí mestskej časti na vedomie. 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 4 
Tajomníčka komisie informovala o stretnutí k vizuálnej podobe online novín dubravskenoviny.sk s účasťou 
Pavla Jančoviča, ktorý návrh odborne pripomienkoval. Potrebné je teraz sa k zapracovaným úpravám 
vyjadriť. 

Hlasovanie:  
Členovia komisie sa zhodli na tom, že o ďalšom vývoji podoby online novín chcú byť pravidelne 
informovaní. 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 5 
Členovia komisie diskutovali o poskytovaní dotácií z rozpočtu mestskej časti v mediálnej oblasti. Prišla 
jedna žiadosť, ktorej opodstatnenosť rozporovali všetci prítomní. 
Maroš Repík navrhol, aby každý z členov komisie koho konkrétne by mohla dotácia z mediálnej komisie 
slúžiť a koho by mohla osloviť. (školy, kluby, združenia). 

Hlasovanie:  
Mediálna komisia zobrala informáciu o žiadosti o dotáciu na vedomie. Vyjadriť sa chce pred letnými 
prázdninami, keď bude posudzovať ostatné možné žiadosti v jednom balíku. Navrhla informáciu posunúť 
verejnosť prostredníctvom médií a sociálnych sietí. 
Za: 6 
Proti: 0 
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Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 6 
V bode Rôzne sa členovia komisie venovali téme ankety Dúbravských novín. Maroš Repík ocenil 
aktuálnosť témy v ankete o pripravovanom Kultúrnom lete. 

Hlasovanie:  
Mediálna komisia neprijala v tomto bode žiadne uznesenie. 

Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

Zapísal: Overil: 
 tajomník komisie predseda komisie 

V Bratislave dňa 29. apríla 2025 
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